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Woo-verzoek 

Tenslotte doe ik hierbij het verzoek om nog enkele documenten openbaar te maken (indien 

nodig op grond van de Woo). Het betreft de navolgende documenten: 

- Alle communicatie, correspondentie, besluiten, (gespreks- / vergaderings-/ besprekings-) 

verslagen, adviezen, rapporten, notities, memo's, etc. incl, whatsapp en sms-berichten, die 

betrekking hebben de aanleg van speelvoorzieningen (pannaveld en speeltuin) naast de 

voetbalvereniging. 

- Alle communicatie, correspondentie, besluiten, (gespreks- / vergaderings-/ besprekings-) 

verslagen, adviezen, rapporten, notities, memo's, etc. incl. whatsapp en sms-berichten, die 

betrekking hebben de recentelijke aanleg van extra kleedkamers 

-Tijdens een van de overleggen met u en de voetbalvereniging, verklaarde een bestuurslid van 

de voetbalvereniging dat de vergroting van het parkeerterrein al n 2019/2020 was toegezegd 

terwijl er nog een inspraakprocedure lopende is. 

In dat verband verzoek ik u om openbaar te maken alle communicatie, correspondentie, 

besluiten, (gespreks- / vergaderings-/ besprekings-) verslagen, adviezen, rapporten, notities 

memo's, etc. incl. whatsapp en sms-berichten, die betrekking hebben het voornemen tot en/of de 

plannen over vergroting van het parkeerterrein 

- Uit een email d.d. 22 augustus 2019 15:30 uur van Senior Adviseur Participatie & Leefbaarheid 

blijkt dat de senior adviseur participatie & leefbaarheid heeft gemeld dat (doc 3 b van de eerder 
door u openbaar gemaakte stukken): 

"in het verleden is ook gekeken of er een derde veld aangelegd kon worden bij de ‘buurman’. Dit 
lukte toen niet omdat die daar te veel geld voor wilde hebben en vanwege het bestemmingsplan 

(toestemming provincie nodig).” 

Ik verzoek u om alle communicatie, correspondentie, besluiten, (gespreks- / vergaderings-/ 

besprekings-) verslagen, adviezen, rapporten, notities, memo's, etc. incl. whatsapp en sms- 
berichten, openbaar te maken die betrekking heeft op dit gesprek met de ‘buurman’ openbaar te 
maken. Van belang is dat uit deze stukken blijkt vanuit welke hoedanigheid de aanwezigen bij dit 
gesprek aanwezig waren 

Ik ga ervanuit dat het handhavingsverzoek, het verzoek tot intrekking c.q. wijziging van de 
exploitatievergunning en het Woo-verzoek binnen de wettelijke termijnen worden afgehandeld. 

Met vriendelijke groet, 

  

Halsten advocaten 
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